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متن پرسش

به نام خدا سلام: زیارت قبول. می خواستم در صورت امکان نظرتان را راجع به حجاب اجباری در

قوانین جمهوری اسلامی ایران جویا شوم. با تشکر. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر بنده به همین صورت که رعایت حجاب یک قانون است و البته این

قانون بر اساس حکم خدا است، باید مورد تأکید قرار گیرد. البته به همین صورت که فعلاً هست، که نه

چندان سختگیری شود و نه نسبت به بیحجابی کامل بیتفاوت باشیم. موفق باشید


